
 
 

 
 
 
 

 
 

AOS 6335 
 

 

拥有脱水性和抗盐雾特性的渗透油+润滑防锈剂 
 

 
 

描述                               AOS 6335 是一款油溶性和溶剂性的防锈助剂包，适用在家庭和工业应用，

该产品具有脱水性，润滑和抗盐雾性能，并产生一层薄而软的薄膜。 
 
 

特性 
 
 

外观 

 测试方法 
 
 

棕色，高粘稠 

 密度@ 15.6 °C (g/ml)  0.95 – 0.99 

 闪点 (°C) ASTM D-92 min. 160 

 酸值 (mg KOH/g) ASTM D-974 14 – 26 (part of specs) 

 皂化值. (mg KOH/g) ASTM D-94 50 – 80 (part of specs) 

 
 

推荐 AOS 6335 12 % 

 Oil (ISO VG22 or higher) 12 % 

 矿物溶剂 76 % 

 
 
性能数据 

 
% AOS 6335 

 
% Oil 

(1) 

 
% Mineral 

Spirits 

Humidity 
Cabinet 

days pass 
(1) 

5% Salt Spray 
hours pass 

(2) 

5 5 90 40 -- 
10 10 80 55 60 
12 12 76 60+ 90 
15 15 70 60+ 120 

 
(1)抛光板 (2) 喷砂板 

 

 
 

存储 AOS 6335 可以在原装密封条件下在室内最高温 40℃下存储最少 24 个月。 
 
 
 

The data contained herein serve as general information for our customers only and are not binding. The data contained herein have been 

collected to the best of our knowledge and do not constitute any advice or warranty to our customers for any specific application. It is up 

to our customer at their own risk to determine the suitability of each product for their individual purposes. The products are sold without 

any representation, warranty or guarantee either expressed or implied. Our liability is limited to the value of the supplied merchandise. 
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